
روزنامه موندو دپورتیوو در یک نظرســـنجی از خوانندگان خود 

خواسته از بین چندین گزینه، بهترین فرد برای هدایت بارسلونا 

پس از ارنستو والورده را انتخاب کنند که یورگن کلوپ، سرمربی 

آلمانـــی لیورپول در فاصله ای کم با رونالد کومان در صدر قرار 

گرفته است. سرمربی کنونی آبی اناری ها به احتمال زیاد آخرین 

فصـــل حضورش روی نیمکت این تیم را ســـپری می کند و با 

شرایطی که این تیم دارد و نتایجی که در دوران مربیگری والورده 

کسب شده به نظر نمی رسد کســـی در باشگاه طرفدار ادامه 

همکاری با او باشد. 

مخالفت با والورده

والورده در تابســـتان اخیر هم جای پای محکمی در نوکمپ 

نداشت و شایعات برکناری اش به گوش می رسید، اما در نهایت 

با حمایت بارتومئو برای یک فصل دیگر در این باشگاه ماندنی 

شـــد. با این حال شروع ضعیف، نمایش نه چندان درخشان و 

البته عملکرد ضعیف او در ال کلاسیکو باعث شد حتی با وجود 

صدرنشینی تیم در لالیگا، هواداران تمایلی به ادامه حضور وی 

روی نیمکت نداشته باشند. موندو دپورتیوو که به باشگاه کاتالان 

نزدیک است، از همین حالا برای انتخاب سرمربی بعدی تیم 

نظرسنجی برگزار کرده و جالب اینکه رقابت نزدیکی بین کلوپ 

و کومان، سرمربی کنونی تیم ملی هلند وجود دارد. 

لیورپول کلوپ در این دو فصل فوق العاده کار کرده، به خصوص 

در فصل جاری یکه تاز بدون رقیب لیگ برتر است و بسیاری از 

همین حالا آنها را قهرمان می دانند. تیم او از ماه مارس ســـال 

جاری میلادی تاکنون از 81 امتیاز ممکن، 79 امتیاز به دست 

آورده و در 19 ماه گذشته تنها یک شکست داشته و این آمار در 

لیگ دشواری همچون لیگ جزیره بسیار رویایی است. 

همین درخشـــش باعث شده هواداران بارسا آرزوی داشتن او 

روی نیمکت تیم شان را داشته باشند که تا حدی بعید به نظر 

می رســـد چراکه مرد آلمانی به تازگی قرارداد خود با لیورپول 

را تمدید کرده و بارســـا برای راضی کردن او و البته باشگاهش 

کار بسیار سختی در پیش دارد.  در این نظرسنجی 80 درصد 

 به قطع همـــکاری با والورده در پایان فصل رای داده اند و تنها

 20 درصد خواهان ادامه حضور او روی نیمکت هستند. این در 

حالی است که قرارداد والورده در پایان فصل به پایان می رسد 

اما بندی در قراردادش وجود دارد که در صورت تمایل طرفین 

قابل تمدید برای یک فصل دیگر خواهد بود. با وجود این، به نظر 

نمی رسد هیچ کدام از طرفین تمایلی به فعال کردن این بند از 

قرارداد داشته باشند. دو سال پیاپی حذف از لیگ قهرمانان که 

با اتفاقاتی عجیب همراه بود و شکست های دور از انتظاری که 

برابر رم و لیورپول داشت و به پایان رساندن فصل گذشته تنها با 

یک قهرمانی باعث شد تا هواداران به شدت از عملکرد او و تیمش 

انتقاد کنند و خواهان جدایی او باشند. حتی در ال کلاسیکو و 

در حالی که میزبان بودند، نیز تیم تحت فشار رئال مادرید قرار 

داشت و اگر درخشش تراشتگن نبود شاید شکستی بدی برای 

بارسا رقم می خورد. 

رقابت نزدیک با کومان

در این رای گیری و در پاسخ به این سوال که کدام مربی را برای 

هدایت بارسا ترجیح می دهید، 33/6 درصد به یورگن کلوپ 

و 31/96 درصد به رونالد کومان، اسطوره باشگاه و سرمربی 

تیم ملی هلند رای داده اند. پشـــت سر این دو نفر نیز روبرتو 

مارتینـــز با 17درصد قرار دارد و جالب اینکه پپ گواردیولا که 

ســـابقه بازی و مربیگری در این تیم را دارد تنها 6 درصد آرا را 

به دست آورده است. 

البته کومان بدون شـــک گزینه نخست بارسا برای فصل بعد 

خواهد بود و بیشـــترین شانس برای جانشینی را والورده دارد. 

به خصوص که به تازگی افشا کرد در قراردادش با فدراسیون هلند 

بندی وجود دارد که در صورت داشتن پیشنهاد از بارسا، آزاد است 

که راهی این باشگاه شود و هلندی ها نمی توانند مانع او شوند. 

از همان ابتدای فصل نیز گفته می شد کومان با توجه به حضور 

هلند در یورو 2020 فعلا در این تیم می ماند و پس از پایان جام 

ملت های اروپا هدایت آبی اناری ها را به دست می گیرد. کومان 

در دوران حضورش در بارسا یک جام باشگاه های اروپا و چهار 

قهرمانی لالیگا را کسب کرد و محبوبیت بالایی بین هواداران 

دارد. او پیش از حضور در راس کادرفنی تیم ملی کشـــورش، 

هدایت آژاکس، بنفیکا، ســـاوت همپتـــون و اورتون را برعهده 

داشته و کارنامه موفقی در تیم هایش داشته است. هلندی ها 

در گروهی که آلمان نیز حضور داشـــت موفق به صعود به یورو 

شدند و با نمایشی که در مرحله مقدماتی و همچنین در مرحله 

صعود به فینال داشتند نخستین دوره لیگ ملت های اروپای 

خود را به عنوان یکی از مدعیان اصلی قهرمانی در یورو 2020 

مطرح کرده اند. 
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تکذیب توافق بایرن با تن هاگ
باشگاه آژاکس به خبر توافق سرمربی این تیم با بایرن مونیخ برای فصل 

بعد واکنش نشان داد. تن هاگ با توجه به کار کردن در بوندس لیگا یکی از 

گزینه های اصلی نشستن روی نیمکت بایرن مونیخ است و در روزهای اخیر 

از توافق او با بایرن برای فصل بعد سخن به میان آمد. مارک اورمارس، مدیر 

ورزشی باشگاه آژاکس به این خبر واکنش نشان داد و آن را رد کرد. او گفت: 

»بدون شک اجازه نخواهیم داد که تن هاگ از تیم جدا و راهی بایرن مونیخ 

شود. می دانیم که چند باشگاه بزرگ تن هاگ را می خواهند، اما او سرمربی 

آژاکس است. در شرایط کنونی درهای آژاکس برای جدایی سرمربی بسته 

است و او چنین اجازه ای ندارد. گذشته از فصل جاری او یک فصل دیگر هم 

با ما قرارداد دارد و نمی تواند تیم را ترک کند.« 

پاسخ منفی کلوپ به پاریسی ها
نشریه فرانسوی »Le10sport« با انتشار گزارشی مدعی شد لئوناردو، مدیر 

ورزشی پاری سن ژرمن پیش از تعطیلات کریسمس ملاقاتی با یورگن کلوپ 

داشته و بیش از یک ساعت با وی درخصوص احتمال حضورش روی نیمکت 

سرمربیگری پاریسی ها گفت وگو کرده است. سرمربی آلمانی لیورپول اما 

پیشنهاد سرمربیگری پاری سن ژرمن را رد و تاکید کرده که از بودن در آنفیلد 

خوشحال است. طبق این گزارش، مدیران باشگاه پاری سن ژرمن با ماسیمیانو 

آلگری هم مذاکراتی داشته اند و قصد دارند این سرمربی ایتالیایی را جایگزین 

توماس توخل در پارک دوپرنس کنند. آلگری در پایان فصل گذشته پس از 

کسب پنج قهرمانی در سری A، چهار قهرمانی در جام حذفی ایتالیا و دو 

قهرمانی در سوپرجام ایتالیا با یوونتوس، به پنج فصل حضورش روی نیمکت 

سرمربیگری بانوی پیر پایان داد. 

سولشر: می خواهیم همین روند را ادامه دهیم
اوله گنار سولشر، سرمربی منچستریونایتد که تیم تحت هدایتش در آخرین 

بازی خود در سال 2019 میلادی با نتیجه 2 بر صفر میزبان خود برنلی 

را شکست داد، گفت: »به نظرم ما در نیمه اول خیلی خوب بودیم، بازی 

را تحت کنترل خود داشتیم و گل زیبایی هم به ثمر رساندیم. در نیمه دوم 

برنلی برای به ثمررساندن گل تساوی با نفرات بیشتری در حمله شرکت 

کرد و چند موقعیت هم روی دروازه ما خلق کرد. ما می توانستیم کار برنلی 

را با چند ضدحمله خوبی که ترتیب دادیم، زودتر تمام کنیم. باید خیلی 

زودتر به گل دوم می رسیدیم. بازیکنان ما در دفاع هم خوب کار کردند. این 

برای ما مهم است که بدانیم می توانیم در بازی های  خود نتایج مدنظرمان 

را به دست بیاوریم اما در عین حال باید بدانیم که برتری یک گله همیشه 

تضمینی برای پیروزی نیست. اگر هم موفق شویم دروازه مان را بسته نگه 

داریم، در جدول هم شانس پیشروی خواهیم داشت. باید ببینیم مقابل 

آرسنال چه کار می توانیم بکنیم. ما می خواهیم با همین روند به کارمان 

ادامه دهیم. پس از یک بازی ناامیدکننده مقابل واتفورد، از کسب دو پیروزی 

متوالی خوشحالم. ما واکنش خوبی از خود نشان دادیم و فراموش نکنید 

که بازیکنان ما در حال یادگیری هستند.« 

فوتبال اروپا
سیامک خاجی

  روزنامه نگار

تیـم تیرانـدازی بانوان دانشـگاه 

آزاد اسـلامی بـا برگزاری دومین 

هفته از دور برگشـت رقابت های 

تیرانـدازی  اول  دسـته  لیـگ 

کشـور، بـه رتبـه اول جـدول رده بنـدی تکیـه کـرد و حـالا تنهـا چهـار هفتـه از 

مسـابقات این دسـته باقی مانده تا این تیم در صورت ادامه روند فعلی، یکی از 

تیم های صعود کننده به دسـته بالاتر و رقابت در سـطح یک مسـابقات تیراندازی 

کشـور باشـد.  بـرای اطـلاع از شـرایط تیـم تیرانـدازی و همچنیـن برنامه هـای 

ایـن تیـم در صـورت صعـود بـه لیـگ برتـر تیرانـدازی، بـا مریـم  سـادات احمدی، 

سرپرسـت تیـم تیرانـدازان دانشـگاه آزاد اسـلامی گفت وگـوی کوتاهـی انجـام 

دادیـم کـه در ادامـه می خوانیـد.

آیلا رونلد موفقیلت تیلم تیرانلدازی ادامله دارد و حالا دانشلگاه آزاد اسلامی 
صدرنشلین ایلن مسلابقات در لیلگ یک کشلور اسلت؟

بلـه، مـا در پایـان نیم فصـل اول توانسـتیم رتبـه دوم جـدول را برای خود مسـجل 

کنیـم ولـی در آغـاز بازی هـای برگشـت تمـام تـلاش خـود را بـه کار گرفتیـم کـه 

ایـن عنـوان را بـرای پایـان فصـل بهبـود بخشـیم و حـالا بعـد از برگـزاری دو بازی 

از دور برگشـت موفـق شـدیم بـه صـدر جدول برسـیم و حالا بـرای اینکه به عنوان 

تیـم صدرنشـین بـه لیـگ برتـر صعـود کنیـم بایـد چهـار هفتـه باقی مانـده را بـا 

موفقیـت پشـت سـر بگذاریم. 

هنوز که صعود به لیگ برتر قطعیت پیدا نکرده است؟
خب وضعیت ما در جدول خیلی مناسـب اسـت و ان شـاءالله می توانیم با حفظ 

شـرایط آرمانی مـان بـه ایـن مهـم دسـت پیـدا کنیـم. صعـود بـه لیـگ برتـر یکـی 

از مهم تریـن اهـداف مـا بـوده اسـت و امیدواریـم بتوانیـم ایـن هـدف را محقـق 

شـده ببینیـم. مـا تیـم خوبـی در اختیـار داریـم و در تمـام مسـابقات انفرادی هم 

سـکو گرفته ایـم و یکـی از سـکوهای اول تـا سـومی بـرای نماینـده دانشـگاه آزاد 

اسـلامی بوده است. 

هلدف بلند مدت تلری هلم در نظلر داریلد؟ به طور مثلال بعد از صعود به دسلته 
بالاتلر هدف تلان حضلور در مسلابقات لیلگ برتر اسلت یا اینکله می خواهید 

در ایلن مسلابقات هم برای سلکو بجنگید؟
طبق برنامه ای که آقای احمدی سـرمربی تیم و بنده در نظر گرفته ایم به چیزی 

جـز سـکو گرفتـن فکـر نمی کنیـم. البتـه ایـن را هـم بگویم که برای تیم ما کسـب 

سـکو اصـلا کار سـختی نیسـت و بـا کادرفنـی بـا دانـش و زحمتکشـی کـه داریم 

می توانیـم در لیـگ برتـر هـم خوش بدرخشـیم و برای صدرنشـینی رقابت کنیم. 

و حتما برای این اتفاق باید تیم را تقویت کنید؟
بلـه، حتمـا بایـد بازیکنان مـان را تقویـت کنیـم و نفـرات شـاخص تری را بـه تیـم 

اضافـه کنیـم. بـدون تعـارف بگویـم کـه تـا همیـن جـای کار هـم بازیکنان مـان 

غیـرت بـه خـرج دادنـد و بـا جـان کندن توانسـتند تیم را به این سـطح برسـانند. 

مـا خیلـی دیـر کار خـود را برای حضور در مسـابقات لیگ آغـاز کردیم و به همین 

دلیـل اکثـر بازیکنـان شـناخته شـده جـذب تیم هـای دیگـر شـده بودنـد. حـالا 

طـی صحبت هایـی کـه بـا مسـئولان دانشـگاه آزاد اسـلامی داشـتیم، قطعـا بعد 

از کسـب جـواز صعـود بـا مسـاعدت آنهـا تیـم را تقویـت می کنیم. 

ایلن املکان وجلود نداشلت کله سلهمیه یک تیلم لیلگ برتلری را بخرید یا 
اینکله هدف تلان حضلور در دسلته پایین تلر و کسلب تجربله بوده باشلد؟

بچه هـای مـا سال هاسـت کـه در لیـگ برتـر بـازی کرده انـد حتـی برخـی از آنهـا 

سـابقه تیم ملـی را هـم در پرونـده دارنـد و نیـازی بـه کسـب تجربـه نداشـتیم امـا 

نظـر سـرمربی تیـم ایـن بـود کـه بـا ایـن بازیکنـان شـرایط حضـور در لیـگ برتر را 

نداریـم و نمی توانیـم در حـد نـام دانشـگاه آزاد اسـلامی ظاهـر شـویم ولـی حالا 

بـدون حـرف و حدیـث لیـگ برتـری می شـویم و می توانیـم بـا برنامه ریـزی بهتـر، 

حضـوری پربار تـر در ایـن رقابت هـا داشـته باشـیم. 

آیا از لحاظ مالی شرایط خوبی برای این تیم درنظر گرفته شده است؟
مـا از ابتـدا از مسـئولان دانشـگاه انتظـار کمک مالی نداشـتیم چراکه هدف مان 

ایـن بـود کـه ابتـدا خودمـان را بـه آنها ثابت کنیـم و در ادامه بعـد از جلب اعتماد 

و رضایت مسـئولان، در این خصوص مذاکره کنیم. البته این به آن معنا نیسـت 

کـه زحمـات بازیکنـان نادیـده گرفته شـده باشـد، قطعا مدیران مبالغـی را به تیم 

پرداخـت می کنند. 

این حرف شماست، بازیکنان اعتراضی به این موضوع ندارند؟
هیچ کـس اعتراضـی نمی کنـد. مـا یک تیم متحد هسـتیم و اگر جایی هم کسـی 

ناراحـت باشـد یـا اعتراضـی داشـته باشـد سـعی می کنیـم مشـکل را داخـل تیم 

حـل کنیم تا حاشـیه ای ایجاد نشـود. 

گفتوگوی»فرهیختگان«باسرپرستتیراندازیبانواندانشگاهآزاداسلامی

احمدی:بدونحرفوحدیثلیگبرتریمیشویم

سوده رحمان وند
  روزنامه نگار

ورزش

مورینیو: تاتنهام هنوز کار دارد

ژوزه مورینیو که چندی قبل جانشین مائوریسیو پوچتینو شد، بعد از تساوی 2-2 

تاتنهام مقابل نوریچ، از تیمش ایراد گرفت. او اظهار داشت: »تاتنهام تا تیم شدن 

خیلی جای کار دارد.«  مربی پیشین منچستریونایتد، چلسی، رئال مادرید و اینترمیلان 

افزود: »در نیمه دوم بازی مثل نیمه اول مرتکب اشتباه شدیم. اشتباهاتی پرتعداد که 

هیچ وقت نباید رخ دهند. البته بازی را خوب شروع کردیم. در نیمه اول سه چهار 

موقعیت درجه یک خلق کردیم، اما دو گل مایوس کننده دریافت کردیم. نوریچی ها 

طوری بازی می کردند و دست به دفاع می زدند که انگار  بازی مرگ و زندگی را انجام 

می دهند. در حالی که ما مرتکب اشتباه در دفاع بودیم. خیلی کارها باید انجام دهیم 

که به تیم بی نقصی تبدیل شویم. البته برای این منظور همچنان نیاز به حمایت داریم 

تا تعداد اشتباهات مان کاهش یابد.« 

ایکاردی: نمی دانستم رکورد زلاتان را شکسته ام

مائورو ایکاردی، مهاجم قرضی پاری سن ژرمن در بخشی از شروع خوبی که در اولین 

فصل حضورش در پارک  دو پرنس تجربه کرده، توانسته رکورد زلاتان ابراهیموویچ را برای 

ثبت کوتاه ترین زمان جهت به ثمررساندن 10 گل با پیراهن پاریسی ها بشکند. او در این 

باره گفت: »نمی دانستم که چنین رکوردی را شکسته ام، اما باید بگویم از بابت رسیدن به 

چنین رکورد و تاریخ سازی برای تیمی مانند پاری سن ژرمن احساس غرور می کنم. من 

همیشه سعی می کنم آماده باشم و با حرکات و فرارهایم به هم تیمی هایم کمک کنم تا 

آنها در حملات بتوانند یک بازیکن آزاد را پیدا کنند. من همیشه آماده ام و تمرکز دارم 

تا به محض دریافت توپ با حداکثر سرعت حرکت کنم. من در بارسلونا)تیم جوانان( 

چیزهای زیادی درباره تاکتیک ها و تکنیک آموختم. فوتبال ایتالیا هم به من کمک کرد 

که خود  بهتر و بیشتر با شرایط بازی وفق دهم.« 

ماتیچ در لیست خرید میلان

توتو اسپورت مدعی شد نمانیا ماتیچ، هافبک نیمکت نشین منچستریونایتد مورد 

توجه میلان قرار گرفته است. ماتیچ در این فصل جای خود را در ترکیب به اسکات 

مک تومینای داده و علاقه شدید اوله گونار سولشر به استفاده از بازیکنان جوان باعث 

نیمکت نشینی های متوالی نمانیا ماتیچ شده است. این بازیکن مورد توجه اینتر نیز 

قرار دارد، اما میلان جدی تر به دنبال خرید نمانیا ماتیچ است. میلان چند روز قبل با 

زلاتان، ستاره 38 ساله  سوئدی به توافق رسید و زلاتان اولین خرید زمستانی روسونری 

لقب گرفت. ژان کلر تودیبو، مدافع جوان بارسلونا دیگر بازیکنی است که مورد توجه 

میلان قرار دارد. نمانیا ماتیچ این هفته بعد از مدت ها و در دیدار مقابل برنلی 90 دقیقه 

در ترکیب یونایتد قرار گرفت، اما در این مسابقه مک تومینای مصدوم بود و احتمالا با 

بازگشت او، ماتیچ باز هم به نیمکت ذخیره ها تبعید خواهد شد. 

مـــدرك فارغ التحصیلـــی اینجانـــب فاطمـــه 
گیلانـــی فرزنـــد دادخـــدا بـــه شـــماره 
شناســـنامه 1027 صـــادره از جیرفـــت در 
ـــی  ـــته دین ـــته رش ـــی ناپیوس ـــع کارشناس مقط
و عربـــی صـــادره از واحـــد دانشـــگاهی آزاد 
ــماره .....  ــا شـ اســـلامی واحـــد جیرفـــت بـ
مفقـــود گردیـــده اســـت و فاقـــد اعتبـــار 
می باشـــد. از یابنـــده تقاضـــا می شـــود 
ـــلامی  ـــگاه آزاد اس ـــه دانش ـــدرك را ب ـــل م اص
واحـــد جیرفـــت بـــه نشـــانی جیرفـــت، خیابـــان 
ــد  ــلامی واحـ ــگاه آزاد اسـ ــجو، دانشـ دانشـ

جیرفـــت ارســـال نمایـــد.

کارت و برگ سبـز  خودروســــواری  سیستم: 

ســایپا   تیــپ:  SE131 رنــگ: ســفید  مــدل:  
1397  به شماره انتظامی ایران 84 /654  ط 
35 شماره موتور :   M136127012 شماره 
شاســــــی:NAS411100J3448499 به 
مالکیــت  آقــای  محمدمهــدی پاشــائی به کد 
ملــی 5070141521 مفقــود گردیــده و از 

درجــه اعتبــار ســاقط می باشــد.

ــت(  ــی موق ــی )گواه ــدرک فارغ التحصیل م
فرزنــد  نی  زخا شــهبا نــا  کیا نــب  ینجا ا
ولی اللــه بــه ش.ش 2980906883 در 
ــع  ــی در مقط ــیمی داروی ــیمی- ش ــته ش رش
کارشناســی پیوســته صــادره از دانشــگاه 
آزاد اســلامی واحــد کرمــان مفقــود گردیــده 

و فاقــد اعتبــار اســت. از یابنــده تقاضــا 
ــه دانشــگاه  می شــود گواهینامــه مذکــور را ب
ــل  ــه آدرس ذی ــان ب ــد کرم ــلامی واح آزاد اس

ــد. ــال نمای ارس
کرمــان– بلــوار امــام علــی)ع( – دانشــگاه آزاد 

اســلامی واحــد کرمان

مــدرک فوق دیپلــم گرافیــک اینجانــب نرگس 
ــد 1374  ــین متول ــد حس ــادر فرزن فخیمی ق
بــه شــماره شناســنامه 0017951984 
صــادره از دانشــگاه ســماء واحــد اسلامشــهر 
مفقــود گردیــده و ازدرجــه اعتبــار ســاقط 

می باشــد.

صدای نخبگان، نگاه جوانان
روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N
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دبیر: کشتی یکی از دغدغه های مسئولان ورزش است
مسعود سلطانی فر به همراه رضا صالحی امیری دیروز برای بازدید از مراحل بازسازی و 

آماده سازی خانه های شماره یک و دو کشتی به مجموعه ورزشی آزادی رفتند.  علیرضا 

دبیر، رئیس فدراسیون کشتی در این دیدار گفت: »حضور وزیر ورزش و رئیس کمیته 

ملی المپیک در جمع خانواده کشتی، بیانگر دغدغه و علاقه مندی آنها نسبت به 

ورزش کشتی است. سلطانی فر همواره پیگیر مسائل کشتی و کشتی گیران است و 

امروز)دیروز( هم برای بازدید از مراحل بازسازی و آماده سازی خانه های شماره یک 

و دو کشتی به همراه رئیس کمیته ملی المپیک به مجموعه ورزشی آزادی آمده اند. 

برای بازسازی و آماده کردن خانه شماره یک کشتی تلاش های زیادی شده و به زودی 

مجموعه ای در شان  خانواده بزرگ کشتی در دهه فجر امسال آماده خواهد شد.« 

ساحلی بازان والیبال صاحب پرونده سلامت شدند
در ادامه تشکیل پرونده سلامت برای ملی پوشان رشته های مختلف ورزشی در 

درمانگاه مرکزی و همچنین ستاد پزشکی ورزشی آزادی، اعضای تیم ملی والیبال 

ساحلی در ستاد پزشکی ورزشی آزادی حضور یافتند و تحت معاینات عمومی قرار 

گرفتند.  در جریان این اقدام علی فتاحی، سرپرست دبیری فدراسیون والیبال و 

همچنین مهدی ابارشی، رئیس کمیته پزشکی این فدراسیون حضور داشتند و از 

این اقدام فدراسیون پزشکی ورزشی قدردانی کردند. این معاینات توسط عظیمی، 

قنادی، ملک لو  و  بسامی انجام شد.

افزایش 7 درصدی اخذ تست دوپینگ در سال 2018
آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ آمار سالانه خود را در سال 2018 از اول ژانویه تا 

31 دسامبر منتشر کرد که براین اساس تعداد نمونه های اخذ شده نسبت به سال 

قبل 6/9 درصد رشد داشته است. سال 2018 به تعداد 344,177 نمونه تست 

دوپینگ گرفته شده است. نمونه های خون اخذ شده نیز در سال 2018 نسبت به 

سال قبل 7 درصد رشد داشته، این تعداد سال گذشته 29,130 نمونه بود که در 

سال 2018 به 31,261 رسیده است. 

2 دیدار حساس ووشوکاران دانشگاه آزاد اسلامی
دیدارهای هفته ســـوم و چهارم لیگ برتر ووشوی باشگاه های کشور در بخش 

مردان، روز سه شـــنبه در آکادمی ووشو پیگیری خواهد شد.  هشت تیم حاضر 

در این مســـابقات در دو گروه به صورت رفت و برگشت به مصاف هم می روند تا 

چهره تیم های راه یافته به مرحله نیمه نهایی مشـــخص شود. در گروه نخست، 

دانشگاه آزاد اسلامی بندرعباس، پاس ناجا، هیات همدان و هیات البرز حضور 

دارند. در گروه دوم نیز، پارس جنوبی، باشگاه مقاومت، هیات اصفهان و هیات 

بندر ماهشهر رقابت  می کنند. 

برنامه مسابقات دانشگاه آزاد اسلامی به این شرح است:

هفته سوم: دانشگاه آزاد اسلامی بندرعباس - هیات همدان و هفته چهارم: پاس 

ناجا – دانشگاه آزاد اسلامی بندرعباس.

نظرسنجیروزنامهاسپانیاییدربارهمربیبعدیکاتالانها

وی مرد آلمانی هواداران بارسا   در آرز


